



Morning Light
FOUNDATION

June, 2026



Welcome Our New Board Members

The Morning Light Foundation is pleased to welcome Mr. Michael Mark and Mrs. Grace Mark to the Board of Directors.

Michael and Grace have been a dedicated supporter of the Foundation. Their commitment, generosity, and servant leadership have been greatly appreciated by the Foundation. We look forward to their continued contributions and leadership as the Foundation expands its programs and community impact.

晨光基金會誠摯歡迎 Michael Mark 先生及 Grace Mark 女士加入董事會。

Michael及 Grace 一直是基金會的熱心支持者。他們的投入、慷慨與服務精神深受基金會同仁及會員的敬重與感謝。我們期待兩位未來繼續為基金會的發展、社區服務及慈善工作帶來寶貴的貢獻與領導力。

HIGHLIGHTS

May 14

Internal Review of all
Scholarship Applicants

May 17

Scholarship Judging Panel
Review

May 24 & 31

Scholarship Interviews
Completed

UPCOMING

June 28

Scholarship Award Ceremony
Dinner
San Gabriel Hilton Hotel
We warmly invite you to join us!

July 20

Quarterly Meeting
6:30 PM
Please RSVP to join us!

October 10-14

China Program Visit
Visits to Schools in Xianyang &
Zhangye

www.mlfcare.org



Dear Members, Supporters and Friends,

Thank you for your continued support of the Morning Light Foundation.

We are pleased to share exciting updates regarding our scholarship programs and Foundation activities. This year, the Foundation received an overwhelming number of scholarship applications from highly qualified domestic and international students. The quality of applications was exceptionally high, making the selection process more competitive and challenging than ever before. We sincerely thank all applicants for their hard work, dedication, and commitment to academic excellence. While not every deserving student could be selected, we encourage unsuccessful applicants to continue pursuing their goals and to apply again next year if eligible.

親愛的會員、支持者及朋友們：

感謝大家一直以來對晨光基金會的支持。我們很高興向大家分享基金會近期的重要進展。今年獎學金計劃收到大量來自本地及國際學生的申請，申請人的整體質素非常優秀，令評選工作比往年更具挑戰性。我們衷心感謝所有申請人的努力與付出。雖然未能讓每位優秀學生獲得獎項，但我們鼓勵未獲錄取的申請人繼續追求夢想，並於符合資格時再次申請。



An Internal Review of all Applicants was conducted on May 14. On May 17, members of the Scholarship Judging Panel met to conduct detailed evaluations and discussions of qualified candidates. Their professional insights and recommendations played an important role in the final selection process.

Subsequently, Zoom interviews were conducted on May 24 and May 31 with shortlisted candidates. This year, the Foundation received applications of exceptional quality, making the selection process more challenging than ever. After careful review and interviews, scholarship recipients were selected and will be honored at our Scholarship Award Ceremony on June 28.

基金會獎學金申請已於5月14日完成初步評審工作。5月17日，獎學金評審團舉行評審會議，對入圍申請人進行深入討論及綜合評估。評審委員的專業意見及建議對最終遴選工作發揮了重要作用。其後，基金會於5月24日及31日透過 Zoom 舉行面試。

今年收到的申請不僅數量眾多，而且整體質素極高，令評選工作更具挑戰性。經過仔細審閱及面試後，獲獎學生已順利選出，並將於2026年6月28日頒獎典禮接受表揚。

Scholarship Statistics 獎學金統計

- 38 Domestic Student Scholarship Recipients
- 4 International Student Scholarship Recipients
- 本地學生獎學金得主：38名
- 國際學生獎學金得主：4名

The Foundation extends its heartfelt appreciation to all Scholarship Committee members and judges including (Gigi Yam, Leo Chu, Dr. Carl Moy, Charles Mau, Micheal Mark and Paul Zee) for their dedication and volunteer service throughout the review process.

基金會衷心感謝所有獎學金委員會成員及評審委員於評選過程中的無私奉獻與辛勞付出。





Following the announcement of this year's scholarship recipients, the Morning Light Foundation will host its annual Scholarship Award Ceremony and Dinner on June 28, 2026, at the San Gabriel Hilton Hotel.

We warmly invite our members, supporters, sponsors, students, families, and friends to join us as we celebrate the achievements of this year's scholarship recipients. The Foundation extends its heartfelt gratitude to our table sponsors for their generous support.

So far, 24 tables have been sponsored in support of the Foundation's scholarship program. These sponsored tables will host scholarship recipients and their guests, as well as the sponsors and their guests. We look forward to sharing this meaningful and memorable evening with our scholarship recipients and their families as we celebrate their hard work, perseverance, leadership, and accomplishments.

在公佈本年度獎學金得獎名單後，晨光基金會將於2026年6月28日在聖蓋博希爾頓酒店舉辦年度獎學金頒獎晚宴。我們誠摯邀請會員、支持者、贊助商、學生、家長及朋友們一同出席，共同見證及慶祝本年度獲獎學生的卓越成就。

基金會衷心感謝所有贊助席位的贊助商。截至目前為止，已有24席贊助桌支持基金會獎學金計劃。這些贊助席位將招待獲獎學生及其嘉賓，及基金會的贊助商及其嘉賓。

我們期待與獲獎學生及其家人共同分享這個充滿意義及值得紀念的晚上，一同慶祝他們的努力、堅持、領導才能與成就。



The Morning Light Foundation's Quarterly Meeting held on April 27 was a great success, with approximately 40 members, supporters, and friends in attendance.

The meeting provided updates on the Foundation's scholarship programs, community initiatives, website development, media outreach, and future plans. We were also delighted to welcome several new friends who joined us for the first time and expressed interest in supporting the Foundation's mission.

We sincerely thank everyone for their participation and support. Please mark your calendar and join us at our next Quarterly Meeting on July 20, 2026, at 6:30 PM. Further details and confirmation will be provided.

季度會議回顧

晨光基金會於4月27日舉行的季度會議圓滿成功，約有40位會員、支持者及朋友出席參加。會議期間，基金會向與會者匯報了獎學金計劃、社區服務項目、網站建設、媒體宣傳及未來發展方向等最新進展。我們亦十分高興迎來多位首次參與活動的新朋友，為基金會注入新的活力。

感謝大家的參與及支持。敬請預留時間參加下一次季度會議，會議將於2026年7月20日下午6時30分舉行。詳細安排及確認將稍後通知。

The Morning Light Foundation is actively preparing for its China Program visit from October 10–14, 2026.

The delegation will visit schools and students in Xianyang and Zhangye to review program progress, connect with students, and strengthen partnerships with local organizations.

基金會正積極籌備2026年10月10日至14日中國訪問團。代表團將探訪咸陽及張掖的合作學校和學生，了解項目進展、與學生交流，並加強與當地合作夥伴的聯繫。

ACKNOWLEDGEMENT 鳴謝

We sincerely thank all members and supporters for their continued support. Please mail your donation checks to the following address:

我們衷心感謝各界人士長期以來的支持與關懷，歡迎將捐款支票郵寄至以下地址：

Morning Light Foundation
106 S. Mentor Avenue, Suite 150
Pasadena, CA 91106

www.mlfcare.org